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Abstract

        
Concentrations of ferritin were determined using the luminescence enhanced enzyme immunoassay method in serum of 272 (male = 148, female = 124) "healthy" children. The ferritin concentration in children is age dependent. The newborn values (140.1-673.8 µg/l, 95% confidence interval) decrease until the end of the first year and stabilize thereafter in a sex specific fashion: male x = 31.90 µg/l (95% confidence interval: 14.0-72.2 µg/l), female x = 39.23 µg/l (95% confidence interval: 16.1-79.9 µg/l).


      
        
Zusammenfassung

        
Mit Hilfe der Methode des Lumineszenzverstärkten Enzymimmunoassays wurde die Ferritin-Konzentration im Blutserum von 272 (Männlich = 148, Weiblich = 124) ,,gesunden" Kindern untersucht. Die Ferritin-Konzentration zeigt eine deutliche Altersabhängigkeit im Kindesalter. Die Neugeborenenwerte 140,1-673,8 µg/l (95%-Konfidenzbereich) nehmen mit dem Alter ab und stabilisieren sich nach dem 1. Lebensjahr geschlechtsspezifisch auf folgende Werte: male x = 31,90 µg/l (95%-Konfidenzbereich: 14,0-72,2 µg/l), Weiblich x = 39,23 µg/l (95%-Konfidenzbereich: 16,1-79,9, µg/l).


      


















  >
  
  

    
  

  
    
      
        

      

    

    
      
        
        


      

    

  


  

  
  
    
      
      
    
    
      
        
        
      

    
  




  
  
    
      
      
    
    
      
        
        
      

    
  



  







    
    


















  






      

      

  
    Top of Page
  

  
    
      ©  Georg Thieme Verlag KG | 
      
      
        Imprint |
        Privacy policy statement |
      
      Smartphone Version
      

      
        Your Current IP Address: 3.94.150.143
      

    

    

  




      


  
    
  
  
  
    
    
      
        
        
        
        
      
      
      
      
    
  
  




    

    






    

    
      
        
      
    

    
    


    
      
      
      
    

  